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SVET: Šéfom misie OBSE (prevažne špionážna organizácia pod politickým krytím) v roku 1999 bol na
Kosove Wiliam Walker, ktorý zámerne a lživo zinscenoval závery vyšetrovania po udalostiach v
Račaku, čo malo za následok bombardovanie Juhoslávie.
Počas môjho pôsobenia v Belehrade ma povinnosti „zaviali“ do Macedónska. Bolo to v období, keď
práve prebiehalo spomínané bombardovanie Juhoslávie zločineckými vojskami NATO pod velením
USA.

Z Kosova do Macedónska vtedy utekali ľudia. (Známy je prípad bombardovania albánskej kolóny
civilistov, ktorí v polovici mája utekali preč na traktoroch. Výsledok bombardovania kolóny bolo
okolo sto mŕtvych a desiatky ťažko zranených ľudí vrátane malých detí).

V Macedónsku sa vytvárali pre utečencov tábory. Keďže som bol v blízkosti jedného, rozhodol som
sa, že sa tam pôjdem pozrieť. V tábore bolo množstvo stanov, ľudí a zopár vojakov a zdravotníkov.
Vládol tam čulý ruch.

 

 

Ako som tak tábor obchádzal, upútali ma pred jedným veľkým stanom televízne kamery. Prišiel som
bližšie a zistil som, že prebieha rozhovor naživo so zarasteným Albáncom, poviazaným
v zakrvavených obväzoch. Obsah rozhovoru riadil človek v civile, ktorý Albáncovi kládol otázky.
Albánec na citlivé otázky odpovedal skoro s plačom a rozhorčením. Téma bola, srbské vojenské útoky
na albánskych civilov v Kosove a následný útek pred nimi do Macedónska. Vedel som samozrejme, že
je to lož, keďže som pôsobil v tej dobe v Juhoslávii a počas bombardovania som mohol na vlastné oči
sledovať kritické udalosti. Preto ma to zaujalo. Snímajúce kamery boli CNN, BBC, Reuters a ďalšie
menej známe. Celé toto predstavenie trvalo asi 10 minút. Potom rozhovor skončil, redaktori odišli
a Albánec sa vrátil do stanu. Len pripomínam, že Albánec mal slabšiu angličtinu.

Šiel som si pozrieť ďalšie časti tábora, ale tak, aby som videl na stan Albánca, čo poskytoval
interview. Po necelej hodine sa opäť začali pred stanom pohybovať ľudia s kamerami. Opäť som
prišiel bližšie. Tentoraz tam boli Asociated Press, ARD a asi dve ďalšie. Keď bola scéna pripravená,
znovu zo stanu vyšiel ten istý Albánec so zmäteným a ustráchaným pohľadom. Od toho istého človeka
v civile dostal presne tie isté otázky a opäť zohral divadielko so slzami a dramatickým opisom „zlých
Srbov“ pred kamerami. Po skončení odišiel naspäť do stanu aj s civilom, ktorý mu kládol otázky.
Všimol som si, že okolo stanu sa moce nenápadne nejaký človek, ktorý zjavne nezapadal do tábora.
Vyhodnotil som to tak, že jeho úlohou je asi strážiť stan. Ale prečo? Toto všetko sa mi zdalo dosť
podozrivé. Rozhodol som sa, že sa do stanu pozriem. Využil som čas, keď bol „strážca“ stanu na
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opačnej strane a vošiel som dnu. Celkom ma prekvapilo, že si ma asi minútu nik nevšimol. Bolo to
preto, lebo v stane, v ktorom bolo zopár ďalších ľudí, sedel Albánec v obväzoch za dreveným stolom
s človekom v civile, čo mu kládol otázky a s nejakým americkým vojakom. Na stole mali nakladené
pečené mäso, šaláty, pálenku, víno, vodu a veselo hodovali. Vtipkovali a smiali sa. Bolo zjavné, že sa
dobre poznajú. Albánec s nimi po anglicky zrazu komunikoval bez problémov. Po cca minúte pristúpil
ku mne nejaký civil, ktorému už tiež svietili oči a pýtal sa ma koho hľadám. Tváril som sa, že anglicky
nerozumiem a povedal som mu po srbsky, že hľadám nejaký obchod s potravinami. Potreboval som
získať čas, aby som si mohol poobzerať ľudí v stane. (Traja americkí vojaci sediaci pri ďalšom stole
študovali nejaké mapy).

Civil na mňa pozrel s výrazom blba a povedal „moment please“. O chvíľu prišiel s vojakom, ktorý
vedel srbsky. Zopakoval som mu svoju otázku, ktorá vyvolala na jeho tvári temer sústrastný úsmev
a vysvetlil mi, že široko – ďaleko žiaden obchod nie je. Tak som mu so „sklamaným výrazom“ v tvári
poďakoval a vyšiel som zo stanu a následne aj z tábora.

Takže mediálna lož globálnych rozmerov sa vyrába aj tak, že pripravíte divadelnú scénu, nájdete
zopár vhodných hercov, ktorí budú „verklíkovať“ pred kamerami potrebné lži, pozvete svetové
médiá, ktoré to pustia do celého sveta a mediálna lož globálnych rozmerov, ktorá má za úlohu
zblbnúť divákov v teple domova pred TV je na svete. Toto sa tam presne stalo…

PS: Pokiaľ si myslíte, že podobné mediálne lži sa dnes nevyrábajú podobným spôsobom, mýlite sa.
Mediálna globálna lož, ktorú používa USA a Západ sa stala pracovnou metódou, ktorej cieľom je
ovplyvňovať verejnú mienku vo svoj prospech a v prospech napr. nelegálnych vojenských akcií
namierených v poslednej dobe proti Rusku. Na Slovensku sa to deje tiež. Ak pozorne sledujete tzv.
mainstreamové a korporátne médiá a dáte si námahu preveriť nimi podávané informácie, zistíte, že
mnohokrát tieto informácie sú nepresné, zavádzajúce, neúplné a nekonkrétne. Médiá sú jednoducho
zneužívané na propagandu v prospech tejto vlády a západnej lživej mašinérie po vzore „Veľkého
brata“ z USA. Smutné je, že v mnohých prípadoch úlohu hercov hrajú aj politici vo vyššej politike,
ktorí bežne porušujú sľub daný SR a občanom pri svojom vstupe do vlády resp. poslaneckých kresiel.

Tento fenomén v takej podobe ako dnes, tu doteraz neexistoval. Bolo by zaujímavé zistiť aké veľké
peniaze tečú do médií a kto ich skutočne ovláda.

Dodatok:

Momentálne štátomafia zachádza tak ďaleko v úsilí zaočkovať čo najviac ľudí, že neváha ľuďom sľúbiť
finančné náhrady v prípade, že sa preukáže ich poškodenie zdravia následkom očkovania. Tento sľub
je nesplniteľný, pretože dokazovanie by bolo extrémne ťažké, ak štát nemá skutočný záujem obete
odškodniť. Poškodenie zdravia následkom očkovania sa dá totiž skryť pod sprievodné choroby alebo
iné dôvody, ktoré sa dajú vymyslieť. A ak by ste sa súdili, procesy môžu trvať roky, kým sa prípady
nezametú pod koberec. Pár prípadov možno priznajú ako sa povie preto, aby ľuďom „zalepili“ oči.
A ruku na srdce. Žiadne peniaze nestoja za to, ak budete mať napríklad vážne poškodené zdravie
s trvalými následkami alebo nedajbože ostanete na vozíku…

Stačí si všimnúť informácie o tom, koľko ľudí zomrelo alebo malo vážne následky po očkovaní. Ak
zoberieme do úvahy zahraničné štatistiky, ktoré tieto údaje vyhodnocujú a priznávajú, tak slovenské
údaje sú hlboko zavádzajúce a nepravdivé.

Stále sa presviedčame, že štátomafii o zdravie nejde ale o peniaze. Viď môj nedávno uverejnený
článok pod názvom „O zdravie tu nešlo, nejde a nepôjde. Ide o prachy“ (pôvodný článok p. Weisa).
A v konečnom dôsledku o ovládaní občanov prostredníctvom Goebelsovskej propagandy…



Slovami klasika:

„Nikto vám nemôže toľko splniť, koľko vám ja môžem sľúbiť.“ „Politikom sa nemá veriť, politici sa
majú kontrolovať“. Ja k tomu len pridám…A brať na zodpovednosť za lži!!!
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